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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Regnér (S)

2016/17:1282 Statens anslag för att träna ledarhundar

Ledarhundar är ett viktigt hjälpmedel för människor med synnedsättningar. Det 
skapar frihet och möjlighet att röra sig fritt och säkert och ökar livskvaliteten på 
flera sätt. Synskadades riksförbund i Stockholm och på Gotland 
uppmärksammar att kötiderna ökat och att statens anslag för att träna 
ledarhundar inte höjts på tio år, medan kostnaderna för att träna ledarhundarna 
ökar. 

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Åsa Regnér: 

På vilket sätt avser statsrådet att förbättra den beskrivna situationen?

………………………………………

Sofia Arkelsten (M)

Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal

Från Riksdagsförvaltningen
2017-04-26
Besvaras senast
2017-05-03 kl. 12.00


